
                            SDR. FELDING VARMEVÆRK  

     FORMANDSBERETNING VED GENERALFORSAMLINGEN, D. 15/3 2023 

 

Æret være Mortens minde. 

 

Dorthe er fraværende p.g.a. sygdom. Har deltaget i det seneste bestyrelsesmøde. 

 

 

Vores største aktivitet i 2022 var selvfølgelig omkring installeringen af varmepumpe-

anlægget incl. el-kedlen.  

Rejsegilde 25/2 

Byggeperiode frem til ca. 30/9 

Indvielse. 4/11 

 

Et stort projekt på DKK 38,3 mill., budgetteret til 37,5 mill. 

 

Info-skærm og App 

 

Mange kommer på besøg. 

 

 

Og nu det vigtige, prisen: 

Prisen for det år vi er i gang med, er steget 76%. (Flis-prisen er også steget meget) 

Stor tak til forbrugerne, ingen reaktion på prisstigningen, stor forbrugertillid. 

 

Varmeprisstatistikken ventes her ca. 1. april, hvor vi forventer at ligge indenfor de 15% 

 

 

Troldhede, også en del tid i 2022, meget vedr. deres færdig-accept af varmepumpen. 

 

 

Regnskabet er ok, dog med et underskud i år, hvilket uddybet under næste punkt. 

Nøgletallene, er ok. 

 

 

 

Samarbejde med andre: 

  Samarbejdet med Troldhede kører godt. Fælles deltagelse i Landsmødet.  

  Samarbejde med Vandværket, omkring nogle vagter 

  Stor glæde af det gode forhold til både Kibæk og Sdr. Omme, 

  hvor der er blevet ”sparret” driftslederne imellem. 

  og Tonny og jeg har været i Sdr. Omme og forklare om vores beslutning for bestyrelsen. 

  Sidst men ikke mindst, så trækker vi på Anette og Karen Marie/Kibæk, for at aflaste 

  Tonny. 

 

 

 



Flis: Flis, fra 1-2 leverandører. 

 

Ledningsnet:   Mindre brud/rep.:  P.g.a. flere stop på værket, hen over sommeren. 

      Vandforbrug nu: Ca. 7 m3 pr. døgn, som er lidt for højt.  

 

Andet: 

Kedel 1     Ok,  

Kedel 2     Ok,  

Kran     Ok 

Skorsten     Ok 

Kedel 3 mm   Ok 

Målere     Ingen udskiftninger, da der er ”læk” på alle. 

Ligtech-anlæg Ok 

 

 

 

Miljø: 
 Miljøtilsyn  Foretaget i år, og gik fint. 

 

 Miljøgodkendelse Emissions-måling, vedr. skorstenen (hvert år, 40k), CO målere.  

Vi er tæt på grænseværdierne 

 

 Arbejdstilsynet  Tilsyn i år. Affødte nogle tiltag 

 

 Spildevand       Ny spildevandsrensning (Keramisk filter) fra 1. januar 2020 

Grænsen på 3 my.gram/l har vi overholdt (nu under 1 my/gram). 

 

 Slaggeaffald      Ingen problemer. (Grænse sum af PAH’ere 12 milligram pr. kg. overholdt). 

 

 

 

FREMTID 

Kapacitet/Energikilde Ok. 

Vi synes, vi har vist rettidig omhu. El-priserne skal bare rette sig,  

og vi skal have mere driftserfaring 

Evt. solpaneler, til at producere noget af vores el. 

 

 

 

Tak: 

Vi har som sædvanlig/igen i år oplevet et stort ansvar og engagement. 

Tak til Vandværket, Troldhede, Kibæk/Anette/? for godt samarbejde 

Tak til Bestyrelsen for godt samarbejde. 

Og ikke mindst, Tak for endnu et godt år til vores vigtigste råvare 

Tonny, Stefan, Henrik og Benny. 

 

 

Hermed vil jeg gerne takke for ordet. 


